
Bestyrelsesmøde	  d.	  14	  juni	  2012	  

	  

Tilstede:	  Birgit,	  Tina,	  Camilla,	  Mie,	  Vibeke	  og	  Annemette	  (referent).	  

Afbud:	  Jørn.	  

	  

Punkt	  1:	  Vi	  evaluerede	  på	  stævne	  afholdt	  d.	  9	  juni.	  Nye	  datoer	  for	  stævne	  blev	  foreslået.	  	  

Punkt	  2:	  Alle	  elevheste	  bliver	  på	  rideskolen	  i	  løbet	  af	  sommerferien.	  Der	  er	  dog	  ingen	  

undervisning.	  	  

Punkt	  3:	  Budgettet	  er	  gennemgået	  og	  diskuteret.	  	  

Punkt	  4:	  Nye	  konsumregler	  for	  heste	  gennemgås.	  	  

	  

	  

	  

	  


